

《单词百科:pneuma是什么意思?pneuma怎么发音?pneuma的解释和用法》

英语单词pneuma是什么意思?pneuma怎么读?pneuma怎么发音?简答网为您整理了pneuma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pneuma怎么读

pneuma的读音:['nju:m ə]

pneuma的意思

1、n.元气，精神，灵魂；

pneuma的双语例句

1、Enriching consumptive disease, benefiting pneuma, protect lung and tonifying kidney, support healthy energy.

补虚损，益精气，保肺益肾，扶正固本。

2、On the basis of putting the intrinsic meaning to bamboo by traditional culture, in the view of meeting the pneuma need of modem, the paper has analyzed the advantage of bamboo furniture, and probed into a way of promoting the Chinese design.

本文以传统文化赋予竹子的内在涵义为基础，以满足现代人精神需要为目标，分析竹制家具的优势所在，并积极探索一条振兴中国设计的道路。

3、This paper introduces an altitude simulator with constant Volume Pneumatic chamber, a particular advantage of which is that it permits the pneumatic pressure to have relatively rapid and accurate variation over a wide pressure range.

本文介绍一种定容积式的高度模拟器，它突出的优点是气压能在一个很大的压力范围内相对快速和准确的变化。

4、Computer application; expression capability and practice; pay attention to solidarity and collaboration pneuma, it cultivate student's mathematical capability.

根据数学建模的特点，提出在教学中注重翻译能力、查阅资料、计算机应用、表达能力、实践和团结协作精神方面的教学，培养学生的数学能力。

5、The reason is feeling external evil, improper diet, deficiency of vital pneuma and emotional maladjustment.

是由于感受外邪、饮食不节、情志失调、及正气亏虚所致。

6、The established ground of public government and the burden that it shoulders come to a decision that it must own a kind of value direction, including the deepest gist of fair pneuma as well as the involved ethic spirit sequences.

公共政府的产生依据及其所担负的责任决定了其必须拥有一种价值依归，包括最核心的公正精神和与此相联系的一系列的伦理精神。

7、Research shows that Cordyceps militaris and Cordyceps are extremely similar with the active component and pharmacodynamic action. Such as increasing pneuma and consumptive disease, bacteriostasis, depressurization, conscious-sedation, reducing the temperature, immunifaction and so on.

研究表明蛹虫草具有与冬虫夏草极相似的有效成分和药用功效，如益精气、补虚损、抑菌、降压、镇静、降温、免疫作用等。

以上是简答网为您整理的pneuma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看

更多关于pneu

ma的用法、pneuma的释义

、pneuma的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pneuma>

